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PROTOKOL Nr 27
z XXVII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla si'r w dniu 27 czerwca 2012 roku

o godzinie 1400 XXVII sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad .
4. Przyjecie protokolu z XXV sesji z dnia 25 kwietnia 2012 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 231).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego

(Druk nr 228).
7. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta

Marki za 2011 rok:
a. przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania

budzetu miasta Marki za 2011 rok,
b. zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

w sprawie Sprawozdania,
c. zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d. zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium,
e. dyskusja,
f. podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XX/136/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2012 - 2032 (Druk nr 226).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XX/135/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012 rok
(Druk nr 225).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze
srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Warszawie (Druk nr 227).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wniesienia kapitalu zakladowego i objecia
udzial6w w podwyzszonyrn kapitale zakladowym jednoosobowej spolki Miasta Marki
dzialajacej pod firma "Mareckie Inwestycje Miejskie" Spolka z ograniczona
odpowiedzialnoscia z siedziba w Markach (Druk nr 229).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly XXXV/354/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania
przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez
inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 215).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia
o nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 220).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 221).
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15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmeme
komunalne (Druk nr 222).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mieme
komunalne (Druk nr 223).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 224).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta
Marki w sprawie poparcia obywatelskiego projektu ustawy 0 zmianie ustawy
o dochodachjednostek samorzadu terytorialnego (Druk nr 217).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej
stanowiacej wlasnosc Gminy Miasta Marki (Druk nr 230).

20. Interpelacje i zapytania radnych.
21. Sprawy rozne.
22. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Wniosek I.
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze nie wplynela opinia Regionalnej
Izby Obrachunkowej dotyczaca Opinii Komisji Rewizyjnej 0 sprawozdaniu z wykonania
budzetu Miasta Marki za 2011 rok, a zgodnie z ustawa 0 samorzadzie gminnym art. 18a pkt 3:
.Komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budzetu gminy i wystepuje z wnioskiem do rady
gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium w6jtowi. Wniosek w sprawie
absolutorium podlega zaopiniowaniu przez regionalna izbe obrachunkowa.";
w zwiazku z powyzszyrn Przewodniczacy Rady zlozyl wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad
punktu 7. i rozpatrzenie go na kolejnej sesji Rady Miasta.

Wniosek II.
Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt:
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie uprawnien,
obowiazkow i odpowiedzialnosci Gminy Miasta Marki wynikajacych z realizacji umowy na
Mareckie Inwestycje Miejskie Spolke z ograniczona odpowiedzialnoscia w organizacji (Druk
nr 235);
Burmistrz zaproponowal rozpatrzenie Druku 235 po obecnym punkcie 11. porzadku obrad.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku 0 zdjecie z porzadku
obrad punktu 7.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku 0 uzupelnienie
porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
przeniesienie uprawnien, obowiazkow i odpowiedzialnosci Gminy Miasta Marki
wynikajacych z realizacji umowy na Mareckie Inwestycje Miejskie Spolke z ograniczona
odpowiedzialnoscia w organizacji (Druk nr 235).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco,
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXV sesji z dnia 25 kwietnia 2012 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 231).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego

(Druk nr 228).
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XX/136/2012 Rady Miasta

Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2012 - 2032 (Druk nr 226).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly zrnieniajacej uchwale nr XX/135/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012 rok
(Druk nr 225).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze
srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Warszawie (Druk nr 227).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wniesienia kapitalu zakladowego i objecia
udzialow w podwyzszonyrn kapitale zakladowym jednoosobowej spolki Miasta Marki
dzialajacej pod firma "Mareckie Inwestycje Miejskie" Spolka z ograniczona
odpowiedzialnoscia z siedziba w Markach (Druk nr 229).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie
uprawnien, obowiazkow i odpowiedzialnosci Gminy Miasta Marki wynikajacych
z realizacji umowy na Mareckie Inwestycje Miejskie Spolke z ograniczona
odpowiedzialnoscia w organizacji (Druk nr 235).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly XXXV/354/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania
przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez
inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 215).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia
o nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 220).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 221).
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15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmeme
komunalne (Druk nr 222).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 223).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 224).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta
Marki w sprawie poparcia obywatelskiego projektu ustawy 0 zmianie ustawy
o dochodachjednostek samorzadu terytorialnego (Druk nr 217).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej
stanowiacej wlasnosc Gminy Miasta Marki (Druk nr 230).

20. Interpelacje i zapytania radnych.
21. Sprawy rozne.
22. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Przvjecie protokolu z XXV sesji z dnia 25 kwietnia 2012 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnieri
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 25 z XXV sesji Rady Miasta Marki z dnia
25 kwietnia 2012 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych; jeden radny nie wzial udzialu
w glosowaniu.

Protokol z XXV sesji Rady Miasta Marki z dnia 25 kwietnia 2012 roku zostal przyjety,

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 231).

Informacja 0 pracy Burmistrza Miasta Marki od 24 maja do 20 czerwca 2012 roku stanowi
zalacznik nr 2 do protokohi.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
- Jacka Orycha dotyczace punkt6w: 6,15;
- Michala Jarocha dotyczace punktu: 31.

Wiecej pytan nie zgloszono.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu
radnego (Druk nr 228).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze radni otrzymali now'! wersje tego
projektu uchwaly, w kt6rym naniesione zostaly niezbedne zmiany.
Nowa wersja projektu uchwaly stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.
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Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska odczytala pismo Wojewody Mazowieckiego
z dnia 12 czerwca 2012 roku (data wplywu: 18 czerwca 2012 roku), w kt6rym na podstawie
art. 98a ust. 1 ustawy z dania 8 marca 1990 roku 0 samorzadzie gminnym (Dz. U. z 2001 roku
nr 142, poz. 1591 z pozniejszymi zmianami) Wojewoda wzywa Rade Miasta Marki do
podjecia uchwaly 0 wygaszeniu mandatu Pana Bogdana Chores - radnego Miasta Marki
w terminie 30 dni od daty otrzymania wezwania.
Kopia pisma stano wi zalacznik nr 4 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze zgodnie z art. 25a ustawy
o samorzadzie gminnym radny Bogdan Chores nie moze brae udzialu w glosowaniu nad ta
uchwala.

Radny Bogdan Chores powiedzial, ze ta decyzjajest dla niego wielce krzywdzaca,

W dyskusji glos zabrali radni: Radoslaw Dec, Marcin Piotrowski, Dariusz Pietrucha, Tadeusz
Sklodowski, Maria Przybysz - Piwko, Pawel Pniewski, Urszula Paszkiewicz, Pawel
Adamczyk, Jacek Orych oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Na wniosek radnego Radoslawa Deca Przewodniczacy Rady zarzadzil l Ominut przerwy.

Po przerwie Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal projekt uchwaly i zarzadzil
glosowanie w sprawie podjecia uchwaly w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu
radnego (Druk nr 228).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 10
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; radny Bogdan Chores nie bral udzialu
w glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/188/2012 stanowi zalacznik nr 6 do
protokolu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XX/136/2012 Rady
Miasta Marki z dnia 31 stvcznia 2012 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
na lata 2012 - 2032 (Druk nr 226).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku 226 oraz
dodatkowe zmiany zawarte w nowym zalaczniku nr 1 do uchwaly;
Burmistrz odpowiedzial rowniez na pytania radnego Michala Jarocha.
Nowy zalacznik nr 1 do uchwaly stanowi zalacznik nr 8 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 226.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zwrocil sie do Wydzialu Prawnego z pytaniem, czy
radny Bogdan Chores moze brae udzial w nastepnych glosowaniach?

Przedstawiciel Wydzialu Prawnego Marek Bajson poinformowal, ze mandat radnego
Bogdana Chorosia nie wygasa z chwila podjecia uchwaly; skutek taki mozna przypisac
dopiero z uplywem terminu do wniesienia skargi do sadu administracyjnego, czyli po 7
dniach od dnia doreczenia uchwaly zainteresowanemu.
Kopia opinii prawnej stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale nr XXJ136/2012 Rady Miasta Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 - 2032 (Druk nr 226) wraz
z autopoprawka dotyczaca bledu w wysokosci 2,-zl.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/189/2012 stanowi zalacznik nr 10 do
protokolu.

Pkt 8. RozpatrzeDie projektu uchwaly zmieDiajacej uchwale Dr XX/135/2012 Rady
Miasta Marki z dDia 31 styczDia 2012 roku w sprawie budzetu Miasta Marki Da 2012
rok (Druk Dr 225).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski szczeg6lowo omowil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 236,
kt6ry zawiera dodatkowe zmiany; informacja 0 proponowanych zmianach stanowi integralna
czesc projektu uchwaly - s. 18 i 19.
Druk nr 236 stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 236.

Burmistrz Janusz Werczynski oraz Skarbnik Slawomir Koc udzielili odpowiedzi na pytania
radnych: Jacka Orycha, Tadeusza Sklodowskiego , Michala Jarocha, Dariusza Pietruchy,
Pawla Pniewskiego, Arkadiusza Werelicha.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale nr XXJ135/2012 Rady Miasta Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku
w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012 rok (Druk nr 236).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 12
przeciw-3
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; jeden radny me wzial udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVIII190/2012 stanowi zalacznik nr 13 do
protokolu.

Przewodniczacy Rady zarzadzil 10 minut przerwy.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej poZVczki
ze srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Warszawie (Druk nr 227).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 14 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie uchwala nr 11.176.2012 z dnia 29 maja 2012 roku orzeklo niewaznosc uchwaly
Nr XXV116912012 Rady Miasta Marki z dnia 25 kwietnia 2012 roku w sprawie zaciagniecia
dlugoterminowej pozyczki ze srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie; w zwiazku z powyzszym konieczne bylo przygotowanie
nowego projektu uchwaly.
Uchwala Kolegium RIO stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 227.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze srodkow Narodowego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (Druk nr 227).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/191/2012 stanowi zalacznik nr 16 do
protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wniesienia kapitalu zakladowego
i objecia udzialow w podwyzszonym kapitale zakladowym jednoosobowej spolki Miasta
Marki dzialaj;!cej pod firm;! "Mareckie Inwestycje Miejskie" Spolka z ograniczona
odpowiedzialnosci;! z siedzib;! w Markach (Druk nr 229).
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Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyiiski zaprezentowal projekt uchwaly,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 229.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wniesienia kapitalu zakladowego i objecia udzialow w podwyzszonyrn kapitale
zakladowym jednoosobowej spolki Miasta Marki dzialajacej pod firma "Mareckie Inwestycje
Miejskie" Spolka z ograniczona odpowiedzialnoscia z siedziba w Markach (Druk nr 229).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/192/2012 stanowi zalacznik nr 18 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie
uprawnien, obowi'lzk6w i odpowiedzialnosci Gminy Miasta Marki wynikaj'lcych
z realizacii umowy na Mareckie Inwestycje Miejskie Sp61ke z ograniczon'l
odpowiedzialnosci'l w organizacii (Druk nr 235).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 19 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyiiski przedstawil projekt uchwaly.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 235 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie uprawnieii, obowiazkow i odpowiedzialnosci
Gminy Miasta Marki wynikajacych z realizacji umowy na Mareckie Inwestycje Miejskie
Spolke z ograniczona odpowiedzialnoscia w organizacji (Druk nr 235).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/193/2012 stanowi zalacznik nr 20 do
protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie proiektu uchwalv w sprawie zmiany uchwalv XXXV/354/2009
Rady Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i
rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
WYkorzvstania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania
przedszkolnego oraz szk61 zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez
inne niZ Miasto Marki osoby prawne i osoby fIZYczne (Druk nr 215).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 21 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; podkreslil, ze w uchwale
zaproponowano dla uczni6w niepublicznych gimnazj6w zwiekszenie dotychczas
obowiazujacej stawki dotacji 0 10% ; tj. do kwoty r6wnej 110% wysokosci dotacji najednego
ucznia gimnazjum, przewidzianej w czesci oswiatowej subwencji og61nej otrzymywanej
przez Miasto Marki ; podjecie uchwaly spowoduje zwiekszenie srodkow finansowych
w budzecie miasta na 2012 rok (w rozdziale 80110 Gimnazja w § 2540 - dotacje podmiotowe
dla niepublicznych jednostek) 0 kwote 15.400,- zl.; uchwala obowiazywalaby od nowego
roku szkolnego, tj. od 1 wrzesnia 2012 roku.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 22 do protokolu.

Dyrektor Katolickiego Gimnazjum im. bl. Bronislawa Markiewicza w Markach, ks. dr Marcin
Rozanski powiedzial, ze Katolickie Gimnazjum zostalo zalozone w 1938 roku, przestalo
funkcjonowac w 1956 roku i w 2010 roku dzialalnosc zostala wznowiona; w plac6wce
rozwinela sie rowniez dzialalnosc dodatkowa w ramach Michalickiego Szkolnego Klubu
Sportowego, funkcjonuje rowniez nieodplatna szkola sobotnia (dodatkowe lekcje np.
matematyki); czesne w tej szkole jest bardzo niskie - 350 zlotych miesiecznie, ale nie
wszyscy uczniowie placa czesne; wiekszosc uczni6w tej szkoly to mlodziez z Marek; klasy
licza do 20 uczni6w;
ks Marcin Rozanski zwr6cil sie z prosba 0 zwiekszenie dotacji, po to aby nadal mogly
uczeszczac dzieci z mniej zamoznych rodzin, i aby nie bylo koniecznosci podwyzszania
czesnego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 215.

W dyskusji udzial wzieli radni: Dariusz Pietrucha, Maria Przybysz - Piwko, Jacek Orych,
Pawel Adamczyk, Urszula Paszkiewicz, Grzegorz Miechowicz, Arkadiusz Werelich,
Radoslaw Dec, Marcin Piotrowski, Pawel Pniewski, Tomasz Paciorek, Michal Jaroch oraz
Burmistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal dyskusje i zarzadzil glosowanie w sprawie
podjecia uchwaly w sprawie zmiany uchwaly XXXV/354/2009 Rady Miasta Marki z dnia 16
grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji
oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli,
innych form wychowania przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie
Miasta Marki przez inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 215).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 9
przeciw- 8
wstrzymujacych sie - 2

W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta,

Radny Grzegorz Miechowicz zapytal: jezeli w glosowaniu bral udzial pan Bogdan Chores,
a mandat bedzie wygaszony, co bedzie z takim glosowaniem?

Radny Pawel Pniewski zapytal, jesli w chwili zakonczenia calej procedury odwolawczej
zostanie stwierdzone, ze od marca 2011 roku radny nie jest radnym, czy jego glos jest wazny
w tym glosowaniu i wszystkich poprzednich?

Przedstawiciel Wydzialu Prawnego Marek Bajson poinformowal, ze glos pana Bogdana
Chorosiajest wazny (kopia opinii prawnej stanowi zalacznik nr 9 do protokolu).

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0

nieskorzvstaniu z przvslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 220).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 23 do protokolu.

Przewodniczacy Rady udzielil glosu Burmistrzowi.

Zanim Burmistrz zabral glos Przewodniczacy Rady udzielil glosu ks. Marcinowi
Rozanskiemu.

ks. dr Marcin Rozanski podziekowal za udzial w posiedzeniu Rady Miasta Marki oraz za
pozytywny wynik glosowania (podjecie uchwaly dotyczacej zwiekszenia dotacji dla
niepublicznego girnnazjum); zagwarantowal, ze pracownicy placowki doloza wszelkich
staran, zeby to byl zysk stokrotny, poniewaz inwestycja w mlodego czlowieka jest wlasnie
takim zyskiem; zyczyl dalszych owocnych obrad.

Radny Dariusz Pietrucha poprosil 0 szczegoly dotyczace ostatniego glosowania: kto nie bral
udzialu w glosowaniu i kto sie wstrzymal?

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze - w oparciu 0 wynik glosowania
elektronicznego - w trakcie glosowania nieobecne byly: radna Izabela Brzezinska i radna
Danuta Stefaniak; wstrzymali sie od glosu: radria Agnieszka Luzynska i radny Marcin
Piotrowski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, na swoj wniosek, zarzadzil reasumpcje glosowania,
poniewaz byla to pomylka; stwierdzil, ze podniosl reke na "nie" i zle przycisnal przycisk w
urzadzeniu do glosowania elektronicznego; Przewodniczacy Rady przeprosil za zaistniala
sytuacje,

Radny Dariusz Pietrucha stwierdzil, ze zgodnie z wykladnia liczba glosow .za"
podniesionych rak nie zgadzala sie z liczba glosow elektronicznych.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zwr6cil sie do Wydzialu Prawnego 0 wyjasnienie,

Przedstawiciel Wydzialu Prawnego Marek Bajson poinformowal, ze to nie jest reasumpcja
glosowania - nalezy jeszcze raz przeliczyc glosy.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil ponowne przeliczenie glosow i w zwiazku
z tym zarzadzil ponowne glosowanie poprzez poniesienie reki i oddanie glosow poprzez
elektroniczny system do glosowania w sprawie podjecia uchwaly w sprawie zmiany uchwaly
XXXV/354/2009 Rady Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania
i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego
oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez inne niz Miasto Marki
osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 215).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 9
przeciw- 9
wstrzymujacych sie - 1

W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze uchwala w sprawie zmiany uchwaly
XXXV/354/2009 Rady Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania
i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego
oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez inne niz Miasto Marki
osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 215) nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze niepotrzebnie wprowadzany jest taki
negatywny poziom emocji i stad rozne bledy.

Glos zabrali radni: Maria Przybysz - Piwko, Tomasz Paciorek i Dariusz Pietrucha.

Radny Tomasz Paciorek zlozyl wniosek, aby zostaly ustalone zasady glosowania w taki
spos6b, aby nie podwazac wczesniejszych glosowan.

Pan Marek Bajson poinformowal, ze Wydzial Prawny formulowal opmie dotyczaca
przeprowadzania glosowania i zostala ona doreczona.
Opinia prawna w przedmiocie funkcjonowania na posiedzeniach Rady Miasta Marki
elektronicznego imiennego systemu do glosowania stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.

Ks. Marcin Rozanski jeszcze raz podziekowal za udzial w sesji i zyczyl owocnych obrad.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil 5 minut przerwy.

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly w sprawie zgody na zlozenie
oswiadczenia 0 nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 220).
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 220.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 220).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 1
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych; jeden radny me wzial udzialu
w glosowaniu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta,

W zwiazku z tym, ze radny Tadeusz Sklodowski nie zdazyl oddac glosu, Przewodniczacy
Rady Marcin Piotrowski zarzadzil ponowne glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 220).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta,

W zwiazku z tym, ze radny Tomasz Paciorek pomylil sie w trakcie glosowania i wcisnal
przycisk "przeciw", a podniosl reke "za", Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
ponowne przeliczanie glos6w, glosowanie poprzez podniesienie reki i wcisniecie przycisku
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie zgody na zlozenie oswiadczenia 0 nieskorzystaniu
z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 220).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/194/2012 stanowi zalacznik nr 25 do
protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 221).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 26 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy czesci dzialki nr ewid. 15 z obrebu 4-10 0 pow. 551,15 m2 przy ul. Lisa
Kuli 3A.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 221.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 221).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

W zwiazku z tym, ze radny Dariusz Pietrucha pomylil sie w trakcie glosowania i wcisnal
przycisk "przeciw", a podniosl reke .za", Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
ponowne przeliczanie glos6w, glosowanie poprzez podniesienie reki i wcisniecie przycisku
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne
(Druk nr 221).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/195/2012 stanowi zalacznik nr 27 do
protokolu,

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne IDruk nr 222).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 28 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy zabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej przy ul. Wsp6lnej ,
stanowiacej czesci dzialki nr ewid. 41 z obrebu 4-01 0 pow. 18 m2

.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 222.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 222).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/196/2012 stanowi zalacznik nr 29 do
protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 223).

Projekt uchwaly z opinia prawn'}. stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy zabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej przy ul. Podg6rskiej,
stanowiacej czesci dzialki nr ewid. 2/7 z obrebu 1-18 0 pow. 830 m2

•

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 223.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 223).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/197/2012 stanowi zalacznik nr 31 do
protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 224).

Projekt uchwaly z opinia prawn'}. stanowi zalacznik nr 32 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch przedstawil projekt uchwaly, w kt6rym
skarge pana J6zefa Krynskiego na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki dotyczaca: braku
dzialan Burmistrza Miasta Marki w sprawie odwodnienia ulicy Zabkowskiej na wysokosci
posesji Skarzacego uznaje sie za niezasadna.

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr
224.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 224).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr XXVII1198/2012 stano wi zalacznik nr 33 do
protokolu.

Pkt 18. Rozpatrzeoie projektu uchwaly w sprawie przvjecia staoowiska przez Rade
Miasta Marki w sprawie poparcia obywatelskiego projektu ustawy 0 zmiaoie ustawy 0

dochodach jedoostek samorzadu terytorialoego (Druk Dr217).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 34 do protokolu,

Radny Pawel Pniewski, w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska RP, przedstawil
projekt uchwaly.
Kopia pisma Klubu Radnych stanowi zalacznik nr 35 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr
217.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 217.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie poparcia obywatelskiego
projektu ustawy 0 zmianie ustawy 0 dochodach jednostek samorzadu terytorialnego (Druk nr
217).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII/199/2012 stanowi zalacznik nr 36 do
protokolu.

Pkt 19. Rozpatrzeoie oroiektu uchwalv w sprawie oadaoia oazwy ulicy drodze
wewoetrzoej staoowiacej wlasoosc Gmioy Miasta Marki (Druk Dr230).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 37 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; jednoczesnie Burmistrz zglosil
autopoprawke, aby nazwa ulicy brzmiala: "Herberta Hoovera".

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 230.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej stanowiacej wlasnosc Gminy Miasta
Marki (Druk nr 230) wraz z autopoprawka.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVIII200/2012 stanowi zalacznik nr 38 do
protokolu.

Pkt 20. Interpelacje i zapytania radnych.

Ze wzgledu na pozna pore, Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek, aby 5 obszemych
interpelacji odczytac na nastepnej sesji.

Autorzy interpelacji radni: Arkadiusz Werelich, Dariusz Pietrucha, Radoslaw Dec poparli
wniosek Burrnistrza.

W zwiazku z powyzszym ustalono, ze interpelacje zostana odczytane na nastepnej sesji.

Pkt 21. Sprawy rozne.

l:.Radny Tadeusz Sklodowski zlozyl wniosek, aby biuro projektowe (dot. projektu nowego
girnnazjurn i technikurn przy ul. Wsp6lnej) dokonalo analizy wykorzystania sali
girnnastycznej przez gimnazjum, bo zdaniem radnego jedna sala nie wystarczy.

Burmistrz Janusz Werczynski zwrocil uwage, ze dokonywanie zmian na tym etapie
(proponowanie Powiatowi budowanie sali gimnastycznej dla technikum) moze skutkowac
niepodpisaniem porozumienia z Powiatem.

2.W zwiazku pytaniarni radnych Burmistrz Janusz Werczynski udzielil informacji na temat:
• napraw czastkowych dr6g - radny Michal Jaroch,
• mozliwosci podlaczenia osiedla przy ul. Mickiewicza do wodociagu miejskiego,

mozliwosci poszerzenia ul. Krakowskiej - radny Arkadiusz Werelich.

3.Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil pisma:
• Uchwale Nr 10.164.2012 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

z dnia 15 maja 2012 roku w sprawie orzeczenia niewaznosci w czesci uchwaly
nr XXIVI16112012 Rady Miasta Marki z dnia 11 kwietnia 2012 roku zmieniajacej
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uchwale Nr XX/136/2012 Rady Miasta Marki w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej na lata 2012 - 2032 (uchwala stanowi zalacznik Nr 39 do protokolu);

• Dow6dztwa Gamizonu Warszawa w sprawie zapewnienia asysty honorowej podczas
obchodow 92. rocznicy Bitwy Warszawskiej w Markach w dniu 14 sierpnia 2012
roku (pismo stanowi zalacznik nr 40 do protokolu);

• Uchwale Nr 11.176.2012 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
z dnia 29 maja 2012 roku w sprawie orzeczenia niewaznosci uchwaly nr
XXV/169/2012 Rady Miasta Marki z dnia 25 kwietnia 2012 roku w sprawie
zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze srodkow Narodowego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (uchwala stanowi zalacznik Nr 41 do
protokolu);

• pismo pana Jozefa Uszynskiego w sprawie zlego stanu nawierzchni ul. Mazowieckiej
po zakonczonych robotach kanalizacyjnych (pismo stanowi zalacznik nr 42 do
protokolu); Przewodniczacy Rady skierowal pismo do Doraznej Komisji ds.
Infrastruktury Miej skiej;

• skarge na Burmistrza Miasta Marki zlozona przez pania Beaty Brzozowska w sprawie
zaopatrzenia w wode i odprowadzania sciekow mieszkancow osiedla przy ul.
Berensona w Warszawie (skarga stanowi zalacznik nr 43 do protokolu);
Przewodniczacy Rady skierowal skarge do Komisji Rewizyjnej ;

• pismo panstwa D. i M. Beczek w sprawie poszerzenia ul. Krakowskiej (pismo stanowi
zalacznik nr 44 do protokolu); Przewodniczacy Rady skierowal pismo do Komisji
Budzetowo - Gospodarczej;

• projekt uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego w sprawie likwidacji
dotychczasowej aglomeracji Warszawa oraz wyznaczenia nowej aglomeracji
Warszawa z prosba 0 zaopiniowanie (projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 45 do
protokolu),

W tym punkcie dyskusja nie zostala podjeta,

4.Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal pismo czlonkow i sympatyk6w MTS
Marcovia 2000 w sprawie niewlasciwego funkcjonowania klubu, a szczegolnie
niewlasciwego postepowania Wiceprezesa Klubu Grzegorza Miechowicza, z prosba aby
Komisja Rewizyjna Rady Miasta Marki przeprowadzila kontrole finansow klubu, ze wzgledu
na to, ze MTS Marcovia 2000 otrzymuje dotacje od miasta.
Pismo stanowi zalacznik nr 46 do protokolu.

Pan Marek Zielinski, wspolautor pisma, dodal, ze pod pismem podpisalo sie 29 os6b, ale
moze zebrac znacznie wiecej podpisow; w pismie jest szczera prawda, tak postrzegany jest
klub MTS Marcovia 2000.

Radny Marek Szczepanowski zlozyl wniosek 0 skierowanie pisma do Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta, aby sprawdzic jak zostala wydana dotacja w wysokosci 400.000,- zlotych
udzielona przez miasto.

Glos zabrali radni: Marek Szczepanowski, Pawel Adamczyk, Dariusz Pietrucha, Pawel
Pniewski, Jacek Orych, Michal Jaroch, Marcin Piotrowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski,

Radny Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze na oszczerstwa nie bedzie odpowiadal; poprosil
o skierowanie pisma do niego i wowczas udzieli odpowiedzi.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie nad wnioskiem w sprawie
skierowania pisma do Komisji Rewizyjnej w celu wyjasnienia sprawy; ze wzgledu na awarie
elektronicznego systemu do glosowania, glosowanie odbylo sie tylko poprzez podniesienie
reki,

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal przyjety,
Przewodniczacy Rady skierowal pismo do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 47 do protokolu.

Pkt 22. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 2100 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal XXVII sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala
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